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PROTOKOLL 
Styrelsemöte 
2025-02-06 Teams 

 

Närvarande: Lars-Åke Sjökvist Ordförande  

Vivianne Lindstam Sekreterare 

Göran Carnander Kassör 

Per Fransson  Tävlingskommittén 

Sonny Myrefelt  Ledamot MTBO kommittén 

Mikael Trofast Ledamot U/J kommittén 

Mikael Hansson Valberedningen, Ej närvarande 

Magnus Svensson Konsulent    

Siv Bergander  Hedersordförande/valberedning Ej närvarande 

 

 

 

§ 1 Mötets öppnande 

Ordföranden Lars-Åke Sjökvist hälsade välkommen och öppnade mötet. 

Dagordning och föregående mötesprotokoll godkändes.    

 

§ 2 Årsmöte 2025 i Vrigstad 

- 8. Verksamhetsberättelse 2024. Mötet godkände VB för 2024, med ett par justeringar 

under ekonomi och tillägg med text om PREOs verksamhet. 

- Bokslut 2024. Mötet godkände bokslutet för 2024 med ett par justeringar även där. 

- 12. Förslag från styrelsen: Stadgeändring gällande - Arbetsgrupper, funktionärer -  Fyra 

Tre ordinarie kommittéer väljs av OF-möte: Bredd- och Motionskommittén strykes från 

2025. Föredragande Smålands OF Göran Carnander. 

- 13. Motion från Ankarsrums OK, svar, Smålands OF Per Fransson. 

- 14. Verksamhetsplan 2025. Mötet godkände VP med tillägg av text om PREOs 

verksamhet. 

- 16. Årsavgift 2026, tillägg av förtydligande text, samt en förändrad avgift med 33%, då 

ingen ersättning finns från något O-Ringen för 2026 (100,000). Föredragande Göran 

Carnander Smålands OF. 

- Budget 2025. Mötet godkände förslaget. 

- Rapport från valberedningen. Har gjort ett mycket bra arbete. Mötet godkände förslaget. 

Endast en plats i valberedningen är i skrivande stund vakant. Bedöms vara bemannad till 

årsmötet. 

- Årsmöteshandlingar. Mötet godkände handlingarna. 

- PP-presentation – Information från styrelse och kommittéer. Dialog kring bilderna och 

några kompletteringar noterades. 

- Medaljer och blommor avtackning. Magnus Svensson och Göran Carnander ansvarar. 
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§ 3 Uppföljning av utbildningsdagen i Vrigstad den 1 februari.  

Magnus Svensson rapporterade. Totalt deltog 38 personer på tre kurser, MEOS, banläggning och 

kartritning skog.  

 

§ 4 Smålands värdetävlingar O-Ringen 2024–2025, SM-Sprint 2025, 10MILA 2026. 

O-Ringen 2024 ett sista teamsmöte i måndags med projektledare och föreningarna. Mycket bra 

arrangemang och föreningarna är nöjda med insatsen. 2025 rullar på med möten och planeringar, 

där logistiken är en utmaning.                                                                                                      

SM-Sprint 2025, ska innehålla knockoutsprint där en del regler skapar fler arbetsuppgifter. 

10MILA 2026 är nu i slutfas med att avtalen med 10MILA föreningen och Tranås kommunen 

med påskrift under februari. 

§ 5 Ekonomi 

Nästa rapport för februari kommer i mars. 

 

§ 6 Ordförande 

RF/SISU möte där olika verksamheter presenterades som finns att ansöka om ekonomiska medel 

för olika projekt. 

SOFT-möte en ny marknadsstrategi är på gång. Utbildning av det moderna ledarskapet via UP, 

En ekonomisk redogörelse gjordes, där ytterligare medel för landslagsverksamhet har erhållits. 

Svårt med arrangörer till nivå 1 tävlingar är fortfarande gällande. Junior och senior 

tränarutbildning på Bosön är planerad, men dock för få deltagare anmälda. 

 

§ 7 Sekreterare 

O-Ringen 2024 Teamsmöte 250203. Anmäld till Regionalt Friluftsliv Teams den 19/3. 

 

§ 8 Tävlingskommittén 

Inget att rapportera. 

 

§ 9 Ungdom/juniorkommittén 

Träning i Gislaved där ca drygt 60 ungdomar deltog. Under samma dag startades även ett 

ungdomsråd upp för Smålands ungdomar upp till HD 16. Läger kommer att genomföras i augusti 

i Åmål. Ersättning till ledare vid läger och liknande diskuteras och ett förslag kommer läggas 

fram till styrelsen. 

 

§ 10 MTBO kommittén 

Ställde in utbildningen nu i februari. I övrigt rullar den planerade verksamheten för året och 

samarbetet med andra distrikt fortsätter.  

 

§ 11 Bredd/Motionskommittén 

Ingen rapport 

 

§ 12 Valberedningen 

Lämnat förslaget till årsmötet. 
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§ 13 Konsulent 

Anmäler sig till digitalt möte om samverkan av verksamhet i friluftslivet. Anderstorp har 

efterfrågat banläggningsutbildning.  

 

§ 14 Övriga frågor 

Revisorerna har granskat 2024 års ekonomi, bokslut. 

 

§ 15 Nästa möte 

Den 12 mars i samband med årsmötet i Vrigstad. Startar före, ajournerar för årsmöte, fortsätter 

därefter med konstituerande. 

 

§ 16 Mötet avslutas 

Ordföranden tackade för visat intresse och avslutade mötet. 

 

.  

 

Möten 2025: den 12/3 Årsmöte på Vrigstad Wärdshus kl. 17.00 med ajournering kl. 18.00 som 

återupptas efter avslutat årsmöte för konstituerande.  

Den 1/4, den 11/6. 

Den 27/8, den 24/9, den 22/10, den 22/11 novemberkonferens och den 6/12. 

2026: den 4/2 

Styrelsemöten genomförs digitalt alternativt fysiskt. Eller hybridmöten då Småland är stort för 

resor över en kväll. 

 

 

Ordförande  Sekreterare   

 

 

Lars-Åke Sjökvist  Vivianne Lindstam  

 


